
 
 

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 25 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2013 m. kovo 21 d. Nr. T2-25 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2013-03-21 16.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 (Albinas Ežerskis 

atvyko į 4 klausimo svarstymą) Tarybos nariai (sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Vytautas Audinys (dėl pateisinamų priežasčių). 

Posėdyje dalyvavo: Irena Ričkuvienė – Vyriausybės atstovė Tauragės apskrityje, 39 

kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas).  

Prieš pradėdamas posėdį meras Jonas Gudauskas gimimo dienos proga pasveikino Matą 

Liepį, taip pat paminėjo, kad šiandien yra Vytauto Audinio gimtadienis.  

Posėdžio pirmininkas informavo Tarybos narius apie gautus Vyriausybės atstovo Tauragės 

apskrityje tarnybos raštus. Buvo gauti teikimai „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. birželio 

30 d. sprendimo Nr. T1-191 „Dėl pavedimo Šilalės rajono savivaldybės  administracijos  Švietimo, kultūros  

ir sporto skyriaus vedėjui“, „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. birželio 28 d. sprendimu Nr. 

T1-183 patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento“. Buvo gautas potvarkis „Dėl 

Vyriausybės atstovo Tauragės apskrityje 2013 m. sausio 14 d. reikalavimo Nr. 6-13 įvykdymo 

termino nustatymo“. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus, Savivaldybės tarybos 25 posėdis pradėtas.  

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-23) išrinkta balsų 

skaičiavimo komisija: Akvilė Gargasaitė, Raimundė Gečienė, Henrikas Girčys. Komisijos pirmininkas 

– Henrikas Girčys. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema ir rankos pakėlimu. 

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta. Posėdžio pirmininkas informavo, kad darbotvarkės 

33 klausimą pristatys Aida Budrikienė, 34 ir 35 klausimą pristatys Regina Kvederienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su minėtais pakeitimais. Pritarta 

vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas priminė reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimu Nr. T1-34 

patvirtinto savivaldybės 2013 metų biudžeto pakeitimo. 

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2013 metų privatizavimo fondo lėšų naudojimo sąmatos 

patvirtinimo. 

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės lėšų skyrimo neplanuotoms švietimo, kultūros ir kitoms 

priemonėms įgyvendinti tvarkos aprašo patvirtinimo. 

4. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro direktoriaus 2012 metų 

veiklos ataskaitai. 
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5. Dėl pritarimo Šilalės Vlado Statkevičiaus muziejaus direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

6. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės viešosios bibliotekos direktoriaus 2012 metų 

veiklos ataskaitai. 

7. Dėl pritarimo Šilalės švietimo pagalbos tarnybos direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

8. Dėl pritarimo Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijos direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

9. Dėl pritarimo Šilalės r. Kaltinėnų Aleksandro Stulginskio gimnazijos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

10. Dėl pritarimo Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

11. Dėl pritarimo Šilalės r. Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijos direktoriaus 2012 metų 

veiklos ataskaitai. 

12. Dėl pritarimo Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijos direktoriaus 2012 metų 

veiklos ataskaitai. 

13. Dėl pritarimo Šilalės r. Upynos Stasio Girėno vidurinės mokyklos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

14. Dėl pritarimo Šilalės suaugusiųjų mokyklos direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

15. Dėl pritarimo Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

16. Dėl pritarimo Šilalės r. Bijotų Dionizo Poškos pagrindinės mokyklos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

17. Dėl pritarimo Šilalės r. Obelyno pagrindinės mokyklos direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

18. Dėl pritarimo Šilalės r. Pajūralio pagrindinės mokyklos direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

19. Dėl pritarimo Šilalės r. Tenenių pagrindinės mokyklos direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

20. Dėl pritarimo Šilalės r. Žadeikių pagrindinės mokyklos direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

21. Dėl pritarimo Šilalės r. Kvėdarnos Prano Liatuko pradinės mokyklos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

22. Dėl pritarimo Šilalės lopšelio-darželio „Žiogelis“ direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

23. Dėl pritarimo Šilalės sporto mokyklos direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

24. Dėl pritarimo Šilalės meno mokyklos direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

25. Dėl biudžetinės įstaigos Šilalės rajono socialinių paslaugų centro 2012 metų veiklos 

rezultatų ataskaitos. 

26. Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namų 2012 metų veiklos rezultatų ataskaitos. 

27. Dėl Šilalės rajono savivaldybės vykdomų visuomenės sveikatos priežiūros funkcijų 

įgyvendinimo 2012 metų ataskaitos. 

28. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio vaikų globos namų direktoriaus 2012 metų 

veiklos rezultatų ataskaitos. 

29. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio vaikų globos namų 2013 m. veiklos 

programos. 

30. Dėl klasių ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus Šilalės rajono bendrojo 

ugdymo mokyklose 2013-2014 mokslo metais. 

31. Dėl atlyginimo dydžio nustatymo už papildomas paslaugas Šilalės suaugusiųjų 

mokykloje. 

32. Dėl Šilalės rajono nevyriausybinių organizacijų rėmimo programos pakeitimo ir 

išdėstymo nauja redakcija. 
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33. Dėl Šilalės rajono savivaldybės kaimų priskyrimo seniūnijoms. 

34. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-307 

„Dėl leidimo rengti paraišką „Poilsio zonos įrengimas prie Jūros upės Pajūrio miestelyje“ 4.1 

punkto pakeitimo. 

35. Dėl užsakovo funkcijų pavedimo Šilalės rajono savivaldybės administracijai. 

36. Dėl dovanojamo nekilnojamojo turto priėmimo. 

37. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą. 

38. Dėl valstybės turto nurašymo ir likvidavimo. 

39. Dėl patalpų suteikimo panaudos pagrindais Bijotų bendruomenei. 

40. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. vasario 18 d. sprendimu Nr. T1-46 

patvirtintos Šilalės rajono kaimo rėmimo plėtros programos pakeitimo. 

41. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2013 m. socialinių paslaugų plano patvirtinimo. 

42. Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biure teikiamų konsultacijų, 

pagal elgesio pataisos programą, kainos patvirtinimo. 

43. Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės valdymo struktūros patvirtinimo. 

44. Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės pareigybių sąrašo patvirtinimo. 

45. Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės įstatų patvirtinimo. 

46. Dėl viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro įstatų patvirtinimo. 

47. Dėl viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro įstatų 

patvirtinimo. 

48. Dėl viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos įstatų patvirtinimo. 

49. Dėl viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos įstatų patvirtinimo. 

50. Dėl viešosios įstaigos Pajūrio ambulatorijos įstatų patvirtinimo. 

51. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-52 

„Dėl Šilalės rajono viešųjų asmens sveikatos priežiūros įstaigų vadovų pareiginių nuostatų“ 

pripažinimo netekusiu galios. 

52. Dėl informacijos apie Savivaldybės tarybos paprastajai kompetencijai priskirtųjų ir 

Administracijos direktoriui pavestų vykdyti funkcijų vykdymą. 

53. Dėl informacijos apie Savivaldybės tarybos paprastajai kompetencijai priskirtųjų ir 

Administracijos direktoriaus pavaduotojui pavestų vykdyti funkcijų vykdymą. 

54. Dėl Tauragės apskrities vyriausiojo policijos komisariato Šilalės rajono policijos 

komisariato informacijos. 

55. Dėl Tauragės apskrities priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Šilalės priešgaisrinės 

gelbėjimo tarnybos informacijos. 

56. Dėl Šilalės rajono savivaldybės priešgaisrinės tarnybos informacijos. 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimu 

Nr. T1-34 patvirtinto savivaldybės 2013 metų biudžeto pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.  

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2013 metų privatizavimo fondo lėšų 

naudojimo sąmatos patvirtinimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.  

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

 

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės lėšų skyrimo neplanuotoms švietimo, 

kultūros ir kitoms priemonėms įgyvendinti tvarkos aprašo patvirtinimas. 
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Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą pateikė Virginijaus 

Noreikos pastabą ir prašė jam pritarti. 4 punktas išdėstomas taip: „Administracijos direktoriaus 

įsakymų projektus dėl lėšų skyrimo iš Programos rengia Finansų skyrius, suderinęs su Savivaldybės 

meru“. 

V. Jucius klausė, kiek sudaro 1,5 procento Savivaldybės veiklos programos lėšos. 

S. Gedvilienė atsakė, kad apie 90 tūkst. Lt. 

V. Jucius siūlė 4 punkte vietoje „Administracijos direktoriaus įsakymų“ įrašyti „Tarybos 

sprendimų projektus“. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už Vytauto Juciaus pasiūlymą (rankos pakėlimu). 

NUTARTA. Pasiūlymas nepriimtas balsų dauguma. 

BALSAVO: UŽ – 10, PRIEŠ – 13, NEBALSAVO – 0. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už sprendimo projektą su papildymu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 9, NEBALSAVO – 0. 

 

Į posėdį atvyko Albinas Ežerskis. 

 

4. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės kultūros centro direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Antanas Kazlauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie Šilalės atviro jaunimo centro vykdomą veiklą. 

A. Kazlauskas sakė, kad veikla vykdoma. 

J. Gudauskas domėjosi apie filialų veiklą. 

A. Kazlauskas papasakojo apie filialų veiklą. 

V. Jucius klausė A. Kazlausko nuomonės dėl kultūros darbuotojų priskyrimo seniūnijoms. 

A. Kazlauskas išsakė nuomonę apie darbuotojų priskyrimą seniūnijai. 

J. Šedbaras domėjosi, kurie filialai geriausiai dirba. 

A. Kazlauskas sakė, kad Upynos kultūros namai geriausiai dirba. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

5. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės Vlado Statkevičiaus muziejaus direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Soneta Būdvytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, ar tenkina Kazimiero Jauniaus klėtelės-muziejaus rekonstrukcijos darbai. 

Teikė pastebėjimą, kad ataskaitą plačiau pristatytų. 

S. Būdvytienė atsakė, kad dėl lėšų stokos neįmanoma rekonstruoti pagal buvusią padėtį. 

A. Ežerskis klausė, kaip planuoja gerinti Bijotų Dionizo Poškos Baublių muziejaus 

lankytojų aptarnavimą. 

S. Būdvytienė atsakė, kad reikalinga daugiau darbuotojų. 

J. Gudauskas sakė, kad vasaros metu iš muziejaus vienas žmogus važiuoja dirbti į Baublių 

muziejų. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 4. 

 

6. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės viešosios bibliotekos direktoriaus 

2012 metų veiklos ataskaitai. 

Nusišalino Virginijus Noreika. 

Pranešėja Astutė Noreikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

J. Gudauskas klausė dėl filialų veiklos, ar visi yra reikalingi ir ar gerai atlieka savo darbą. 
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A. Noreikienė atsakė, kad vieną filialą per 2012 metus panaikino, dirbama pakankamai 

gerai. 

B. Žirlienė klausė, kas yra sunkiausia dirbant. 

A. Noreikienė atsakė, kad dirbti nešildomose patalpose. 

J. Šedbaras domėjosi dėl Girdiškėje esančio filialo. 

A. Noreikienė atsakė, kad filialas perkeltas iš rūsio patalpų, tik yra prasta langų būklė. 

T. Barkus klausė dėl knygų atnaujinimo kaime esančiuose filialuose. 

A. Noreikienė atsakė, kad atnaujinama tiek, kiek skiriama pinigų. Per metus apytiksliai 

20-30 knygų kiekvienam filialui. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

7. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės švietimo pagalbos tarnybos direktoriaus 2012 metų 

veiklos ataskaitai. 

Nusišalino Gintautas Macevičius. 

Pranešėja Ona Dabulskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

J. Gudauskas klausė dėl Trečiojo amžiaus universiteto veiklos ir dėl investicinių projektų, 

vykdomų Šilalės švietimo pagalbos tarnyboje. 

O. Dabulskienė atsakė, kad veikla vykdoma gerai. Yra daug norinčių dalyvauti. Dėl 

investicinių projektų sakė, kad yra pateiktos paraiškos. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

8. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai.  

Pranešėja Danutė Jurkšaitienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

9. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Kaltinėnų Aleksandro Stulginskio gimnazijos 

direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Virginijus Andrejauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

R. Gečienė klausė, kuo gali pasidžiaugti. 

V. Andrejauskas atsakė, kad olimpiadų rezultatais, brandos egzaminų rezultatais, 

bendradarbiavimo sutartimi su Aleksandro Stulginskio universitetu. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

10. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus gimnazijos 

direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Stasys Norbutas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

11. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijos 

direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Vincas Jurgaitis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, kodėl pateiktame skelbime parašyta, kad vaikai į 

ikimokyklinio ugdymo grupę priimami nuo 3 iki 5 metų, nors tvarkos apraše, priimtame 2011 m. 

birželio 30 d. T1-204 nustatyta, kad nuo 2 iki 5 metų bus priimami. 

J. Gudauskas sakė, kad aprašą teks keisti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 
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NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

12. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijos 

direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Juozas Žymančius pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, ar svarstoma įrengti ikimokykliniam ugdymui patalpas. 

J. Žymančius atsakė, kad planuojama įrengti. 

G. Macevičius pasiūlė, kad ataskaitoje būtų pateikta lentelė apie baigusius mokinius. 

Klausė, kodėl skiriasi mokytojų darbo užmokestis.  

J. Žymančius pasisakė apie darbo užmokesčio skirtumus. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

13. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Upynos Stasio Girėno vidurinės mokyklos 

direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Rimantas Užumeckas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė dėl aptarnaujančio personalo atlyginimo skirtumo. 

R. Užumeckas paaiškino, kodėl skiriasi atlyginimo dydžiai. 

S. Norbutas patikslino atlyginimo dydžio skirtumo priežastis. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

14. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės suaugusiųjų mokyklos direktoriaus 2012 metų 

veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Daiva Rudminienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, kaip pavyksta pritraukti 2 proc. iš gyventojų pajamų mokesčio 

ir kas juos daugiausiai skiria. 

D. Rudminienė atsakė, kad daugiausiai 2 proc. gyventojų pajamų mokesčio skiria patys 

dirbantys mokiniai ir jų tėvai. 

A. Ežerskis klausė, koks bendras mokyklos biudžetas ir ar visos mokyklos patalpos yra 

panaudojamos. 

D. Rudminienė atsakė, kad mokyklos patalpos yra panaudojamos visos. Visuose 

kabinetuose vyksta pamokos. Biudžetas pagal mokinių krepšelio metodiką 2012 metais buvo 491 

tūkstantis. Vieno mokinio išlaikymas mokyklai kainuoja 2944 Lt. 

J. Šedbaras klausė, kodėl padaugėjo pedagogų. 

D. Rudminienė atsakė, kad dėl lavinamųjų klasių prijungimo prie mokyklos. 

H. Girčys domėjosi, kodėl darbuotojų darbo užmokestis yra nevienodas. 

D. Rudminienė atsakė, kodėl yra tokie skirtumai. 

G. Macevičius domėjosi, kodėl mokiniai nelaikė egzaminų savo noru. 

D. Rudminienė atsakė, kad jiems pakanka pasiekimų pažymėjimų, kad galėtų kitur 

mokytis ar įstoti į darbo biržą. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

15. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Arūnas Aleksandravičius pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

B. Žirlienė domėjosi dėl uniformų įvedimo. 

A. Aleksandravičius pasisakė dėl uniformų įvedimo. 

T. Bartkus domėjosi dėl mokyklos bendradarbiavimo. 

A. Aleksandravičius atsakė, kad visose srityse trūksta bendradarbiavimo. 

B. Žirlienė pasisakė dėl mokyklinių uniformų finansavimo iš savivaldybės biudžeto. 
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A. Aleksandravičius sakė, kad mergaitei uniforma kainuoja 205 Lt, o berniukui 165 Lt. 

Dėvėtos uniformos švarkas 50 – 60 Lt. 

A. Ežerskis domėjosi dėl mokytojų bendradarbiavimo. Kiek mokytojų dirba gimnazijoje ir 

progimnazijoje 

A. Aleksandravičius sakė, kad pradinėse klasėse dirba viena mokytoja ir lietuvių kalbos 

mokytoja. 

T. Bartkus klausė, ar būtų galima rasti pinigų uniformų įsigijimo finansavimui. 

J. Gudauskas pasisakė dėl uniformų įsigijimo finansavimo. 

Pasisakė A. S. Karbauskienė. 

Pasisakė J. Gudauskas. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

16. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Bijotų Dionizo Poškos pagrindinės mokyklos 

direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Virginijus Macijauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

J. Šedbaras klausė dėl mokyklos perspektyvos. 

V. Macijauskas pasisakė dėl tolimesnės mokyklos perspektyvos. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

17. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Obelyno pagrindinės mokyklos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Arūnas Betingis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

18. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Pajūralio pagrindinės mokyklos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Dalia Baliutavičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė dėl mokyklos katilinės remonto. 

D. Baliutavičienė atsakė dėl katilinės remonto. 

A. Ežerskis klausė, kodėl nebuvo remontuota katilinė, kai remontavo mokyklą. 

D. Baliutavičienė atsakė, kad to nebuvo galima įtraukti į darbų sąrašą. 

A. Gargasaitė klausė, iš kur mokykloje atsirado pagalbininkas. 

D. Baliutavičienė atsakė, kad pagal Savivaldybės Tarybos patvirtintą Asmenų nukreipimą 

visuomenei naudingai veiklai atlikti tvarkos aprašą yra galimybė kreipiantis į seniūnijas gauti 

pagalbininkus. Iš darbo biržos siunčiami žmonės atidirbti 40 valandų visuomenei naudingo darbo. 

A. Ežerskis klausė dėl klasių mikroklimato. 

D. Baliutavičienė paaiškino apie mikroklimatą klasėje. 

H. Girčys klausė, kodėl mokytojų tokie dideli atlyginimai, palyginus su kitomis 

mokyklomis. 

D. Baliutavičienė paaiškino, kodėl tokie atlyginimai. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

19. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Tenenių pagrindinės mokyklos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Gitana Kužmarskytė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 
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20. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Žadeikių pagrindinės mokyklos direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Bronislovas Aleksandravičius pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė apie žalingus įpročius mokykloje. 

B. Aleksandravičius atsakė apie žalingus įpročius. 

G. Macevičius klausė, kodėl skiriasi mokytojų darbo užmokestis. 

B. Aleksandravičius atsakė apie darbo užmokesčio skirtumus. 

V. Žemeckienė klausė apie lėšų sutaupymą. 

B. Aleksandravičius paaiškino, kaip sutaupė lėšas. 

A. Ežerskis klausė, kokios perspektyvos numatomos mokykloje, kokie planai. 

B. Aleksandravičius atsakė apie mokyklos perspektyvas. 

J. Gudauskas klausė nuomonės dėl direktoriaus darbo laiko iki „gyvenimo pabaigos“. 

B. Aleksandravičius išsakė savo nuomonę. 

A. Ežerskis klausė R. Vaitiekaus apie žurnale „Veidas“ esantį straipsnį. 

R. Vaitiekus pasisakė apie straipsnį ir prižadėjo atšviesti jį A. Ežerskiui. 

T. Bartkus klausė, kuris mokyklos direktorius ilgiausiai dirba. 

R. Vaitiekus atsakė, kad dirbančių daugiau nei 30 metų nėra. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

Posėdžio pirmininkas skelbė pertrauką.  

Po pertraukos posėdyje nedalyvauja Tarybos narys Matas Liepis. 

 

21. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės r. Kvėdarnos Prano Liatuko pradinės mokyklos 

direktoriaus 2012 metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Valdas Urniežius pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, kiek kainavo mokyklos renovacija. 

V. Urniežius atsakė, kad sąmata buvo paskaičiuota 13022 tūkst. Lt. Savivaldybė prisidėjo 

2209 Lt. Papasakojo apie atliktus darbus. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

22. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės lopšelio-darželio „Žiogelis“ direktoriaus 2012 metų 

veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Dalia Kutniauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius domėjosi apie darželio įrangos saugojimą lauke. 

D. Kutniauskienė atsakė, kad saugojimo kameros kainuoja apie 6000 Lt. Sakė, kad 

pateikta paraiška pastato stogo apšiltinimui. 

V. Jucius pasiūlė Administracijai skirti lėšų kameroms nupirkti. 

J. Gudauskas sakė, kad yra svarstoma. 

D. Kutniauskienė sakė, kad yra svarstoma apie lėšų skyrimą kameroms įsigyti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

23. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės sporto mokyklos direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėja Gitana Jurgutienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

H. Girčys klausė, kodėl nebėra lengvosios atletikos pamokų Kaltinėnų seniūnijoje. 

G. Jurgutienė atsakė, todėl kad nebedirba treneris Severinas Čėsna. 

A. Ežerskis klausė, ar Sporto mokykla nevykdo bendradarbiavimo su mokyklomis dėl 

autobusų. 
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G. Jurgutienė atsakė, kad bendradarbiauja, tačiau dalintis autobusais nepavyksta, kadangi 

ir kitos mokyklos turi savo renginių į kuriuos važiuoja. 

J. Gudauskas pasisakė apie mokyklų bendradarbiavimo dėl transporto. 

A. Ežerskis pasisakė dėl transporto. 

G. Jurgutienė pasisakė dėl transporto. 

A. Ežerskis pasitikslino, ar Kvėdarnoje sporto salės būklė yra prasta. 

G. Jurgutienė atsakė, kad taip. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

24. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės meno mokyklos direktoriaus 2012 metų veiklos 

ataskaitai. 

Pranešėjas Arūnas Goštautas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, kiek kainavo pastato renovacija. 

A. Goštautas atsakė, kad 260 tūkst. Lt. 

V. Žemeckienė klausė, kas yra ekspertai. 

A. Goštautas atsakė, kad tai kvalifikacinė kategorija. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

25. SVARSTYTA. Biudžetinės įstaigos Šilalės rajono socialinių paslaugų centro 2012 

metų veiklos rezultatų ataskaita. 

Pranešėjas Gediminas Raudonius pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinių paslaugų namų 2012 metų veiklos rezultatų 

ataskaita. 

Pranešėjas Gediminas Raudonius pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

27. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės vykdomų visuomenės sveikatos priežiūros 

funkcijų įgyvendinimo 2012 metų ataskaita. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius teikė pastabą, kad pristatant plačiau papasakotų. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – 2, NEBALSAVO – 3.  

 

28. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio vaikų globos namų direktoriaus 

2012 metų veiklos rezultatų ataskaita. 

Pranešėja Raimundė Raudonienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar įstaigoje yra vaikas, kuris serga tuberkulioze ir gydomas 

šiuo metu psichiatrinėje ligoninėje. 

R. Raudonienė atsakė, kad ne. Papasakojo apie berniuką, kuris važiuoja į ligoninę gydytis. 

B. Žirlienė klausė, ar įstaigoje yra vaikų, kurie būtų visiški našlaičiai ir ar buvo įstaigoje 

vaikų, kurie būtų įvaikinti. 

R. Raudonienė atsakė, kad 4 vaikai yra visiški našlaičiai, įvaikintų vaikų nebuvo, yra tik 

globoti paimti. 

V. Jucius domėjosi apie vaikų savarankiškų įgūdžių formavimą. 

R. Raudonienė papasakojo apie vaikų ruošimą savarankiškam gyvenimui. 
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A. Ežerskis klausė, kiek yra vaikų ikimokyklinio amžiaus. 

R. Raudonienė atsakė, kad 2. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

29. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio vaikų globos namų 2013 m. 

veiklos programa. 

Pranešėja Raimundė Raudonienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

30. SVARSTYTA. Klasių ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičius Šilalės rajono 

bendrojo ugdymo mokyklose 2013-2014 mokslo metais. 

Pranešėja Akvilina Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar tikslinga tvirtinti grupių skaičių. 

A. Žąsytienė atsakė, kad privaloma vadovaujantis Vyriausybės nutarimu. 

J. Gudauskas paprašė, kad plačiau papasakotų dėl Vyriausybės nutarimo grupių skaičiaus 

sudarymo. 

A. Žąsytienė papasakojo, kaip sudaromas grupių skaičius. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

31. SVARSTYTA. Atlyginimo dydžio nustatymas už papildomas paslaugas Šilalės 

suaugusiųjų mokykloje. 

Pranešėja Daiva Bukėnienė pristatė sprendimo projektą su papildymu ir prašė jam pritarti. 

2 punktą laikyti 3, o 2 punktą išdėstyti taip „Surinktas lėšas apskaityti Specialiųjų programų 

vykdymo programoje (programos kodas 3) ir atsiskaityti pedagogams už mokymą“.  

A. Ežerskis klausė, ar yra valstybės nustatytas maksimalus atlyginimo dydis už 

papildomas paslaugas. 

D. Bukėnienė atsakė, kad nėra. 

H. Girčys klausė, ar eksternu galima laikyti egzaminus. 

D. Bukėnienė atsakė, kad galima. Už egzamino laikymą mokama 50 Lt. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

32. SVARSTYTA. Šilalės rajono nevyriausybinių organizacijų rėmimo programos 

pakeitimas ir išdėstymas nauja redakcija. 

Pranešėja Danguolė Jakštienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

33. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės kaimų priskyrimas seniūnijoms. 

Pranešėja Aida Budrikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, kiek tuose kaimuose yra gyventojų. 

A. Budrikienė atsakė, kad 2010 metais rengiant Specialųjį planą buvo apklausti. 

Gaudvaišų kaime yra 4 žmonės, Kastauniškės kaime yra 4 žmonės, Katyčių kaime yra 4 žmonės, o 

Maskolijos kaime gyventojų nėra. 

V. Jucius klausė, kokiu tikslu reikia tuos kaimus perskirstyti į kitas seniūnijas. 

A. Budrikienė paaiškino, kodėl reikia juos perskirstyti. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar tie kaimai yra priskirti, ar tik dabar juos priskirsim. 

A. Budrikienė paaiškino dėl seniūnijų ribų. 
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A. S. Karbauskienė klausė, ar žmonės turės registrų centre susimokėti už naujų seniūnijų 

priskyrimą. 

J. Gudauskas paaiškino, kad nereikės. 

I. Ričkuvienė teikė pastabą dėl sprendimo projekto. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 3, NEBALSAVO – 4.  

 

34. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. gruodžio 20 d. sprendimo 

Nr. T1-307 „Dėl leidimo rengti paraišką „Poilsio zonos įrengimas prie Jūros upės Pajūrio 

miestelyje“ 4.1 punkto pakeitimas. 

Pranešėja Regina Kvederienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

35. SVARSTYTA. Užsakovo funkcijų pavedimas Šilalės rajono savivaldybės 

administracijai. 

Pranešėja Regina Kvederienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, kokios įmonės yra preliminarus pasiūlymas pateiktas. 

R. Kvederienė atsakė, kad UAB „Šiaulių hidrogeologija“ 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

36. SVARSTYTA. Dovanojamo nekilnojamojo turto priėmimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, ar patalpos priklauso Balsių kaimo bendruomenei. 

R. Kibelienė atsakė, kad bendruomenei yra suteikta panauda. 

I. Ričkuvienė siūlė 1 punkte vietoj žodžio „leisti“ pakeisti „sutikti“. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

37. SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

38. SVARSTYTA. Valstybės turto nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam 

pritarti. Išbraukti kabutėse esančius pavadinimus „Dėl Pripažinto nereikalingu arba netinkamu 

(negalimu) naudoti valstybės ir savivaldybių turto nurašymo, išardymo ir likvidavimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ ir „Dėl Šilalės rajono savivaldybės turto valdymo, naudojimo ir disponavimo 

juo tvarkos“. 

T. Bartkus klausė, kaip bus likviduojamas turtas. 

R. Kibelienė paaiškino, kaip bus likviduojamas turtas. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

39. SVARSTYTA. Patalpų suteikimas panaudos pagrindais Bijotų bendruomenei. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, ar šios patalpos neturėtų būtų perduotos bendruomenės poreikiams. 

R. Kibelienė atsakė, kad perduoti galėjome ir anksčiau, bet bendruomenė kreipėsi tik 

dabar. 
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Pasisakė J. Gudauskas. 

A. S. Karbauskienė klausė I. Ričkuvienės. Jei piliečiai kreipiasi į rajono Tarybą, ar gali 

atsakyti į raštą mero pavaduotojas, nesvarstant Taryboje. 

I. Ričkuvienė atsakė, kad jei kreipėsi į Tarybą tai pirmiausiai Tarybos nariams turi būti 

pateikta informacija, o tada Taryba gali apsispręsti. 

R. Vaitiekus sakė, kad iš Bijotų bendruomenės nebuvo gautas joks prašymas. 

A. S. Karbauskienė sakė, kad ne apie Bijotų bendruomenės raštą. 

R. Vaitiekus paaiškino apie gautą raštą iš Nevočių dėl patalpų suteikimo, kai jis laikinai 

ėjo mero pareigas. Administracija parengė raštą. 

I. Ričkuvienė sakė, kad visų pirmą reikia pažiūrėti į raštą, kas jame rašoma. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

40. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. vasario 18 d. sprendimu 

Nr. T1-46 patvirtintos Šilalės rajono kaimo rėmimo plėtros programos pakeitimas. 

Kristina Dambrauskienė nusišalino dėl pateisinamų priežasčių. 

Pranešėjas Algimantas Olendra pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis domėjosi, ar parengtas kreipimasis Žemės ūkio rūmams bei kitoms įstaigoms. 

A. Olendra informavo, kad raštas bus parengtas per savaitę. 

J. Gudauskas patvirtino, kad kreipimasis bus parengtas ir kovo 28 d. nuvežtas į Vilnių. 

V. Jucius domėjosi, kodėl bus remiami ūkininkai, turintys iki 20 karvių. 

A. Olendra paaiškino, kodėl numatoma remti turinčius iki 20 karvių. 

A. S. Karbauskienė replikavo dėl kreipimosi parengimo. 

V. Jucius siūlė iš programos 8 punkto išbraukti žodžius „iki 20 karvių ir/ar telyčių“. 

Pasisakė A. Ežerskis. 

Pasisakė R. Vaitiekus. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už Vytauto Juciaus pasiūlymą (rankos pakėlimu). 

NUTARTA. Pasiūlymas nepriimtas balsų dauguma. 

BALSAVO: UŽ – 10, PRIEŠ – 12, NEBALSAVO – 0. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 6.  

 

41. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2013 m. socialinių paslaugų plano 

patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą su papildymu ir prašė jam 

pritarti. Socialinių paslaugų plane 17 punkte Socialinių paslaugų plėtros vizijoje įrašyti „Ieškoti 

galimybių, kad į socialinių paslaugų teikimą įsitrauktų kaimo bendruomenės, dalyvaudamos 

įvairiuose skelbiamuose projektuose ir konkursuose“. 

V. Žemeckienė klausė, ar savivaldybei nemokant pinigų, vaikas negalės būti išvežtas į 

kitus globos namus. 

D. Račkauskienė atsakė, kad jei yra būtinybė, tada vaikas gali būti pervežtas į kitus globos 

namus. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

42. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biure teikiamų 

konsultacijų, pagal elgesio pataisos programą, kainos patvirtinimas. 

Pranešėja Loreta Petkuvienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, ar yra paskaičiavimai kainos nustatymui. 

L. Petkuvienė atsakė, kad yra pateikti apskaičiavimai. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 
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NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Posėdžio pirmininkas skelbė 10 minučių pertrauką. 

 

Po pertraukos užsiregistravusių dalyvauti Tarybos posėdyje buvo tik 13 Tarybos narių. 

 

43. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės valdymo struktūros 

patvirtinimas. 

Birutė Žirlienė nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Gintautas Macevičius nusišalino nuo 43, 44, 45, 46 klausimų svarstymo. 

Genovaitė Damulienė nusišalino nuo 43, 44, 45 klausimų svarstymo. 

Posėdžio pirmininkas siūlė toliau svarstyti darbotvarkės klausimus iš esmės, nes klausimai 

yra svarbūs rajono gyventojams. 

A. Ežerskis klausė, ar yra kvorumas. 

J Gudauskas sakė, kad yra 13 Tarybos narių. 

A. S. Karbauskienė tikslinosi dėl kvorumo, nes nusišalino Gintautas Macevičius, 

Genovaitė Damulienė, kadangi jie turi ištraukti korteles. 

J Gudauskas sakė, kad Tarybos nariai informavo, jog nusišalina, tačiau klausimas bus 

sprendžiamas iš esmės. 

Iš Tarybos posėdžio salės išėjo: A. S. Karbauskienė, V. Jucius, A. Gargasaitė, R. Rimkus, 

T. Bartkus, V. Noreika, V. Žemeckienė, A. Ežerskis, S. Skalauskas, B. Žirlienė. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Struktūroje papildyti „Reanimacijos ir intensyviosios terapijos skyrius“. 

Posėdžio pirmininkas siūlė patikslinti kvorumą (rankos pakėlimu). Suskaičiavus balsus 

nustatyta, kad posėdyje dalyvauja 11 Tarybos narių. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti, kad būtų nepriimtas Gintauto Macevičiaus, 

Genovaitės Damulienės nusišalinimas (rankos pakėlimu). 

NUTARTA. Pasiūlymas priimtas vienbalsiai . 

BALSAVO: UŽ – 11, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 0. 

Posėdžio pirmininkas priminė, kad balsavus nusišalinimas panaikintas, ir klausimus tie 

Tarybos nariai gali svarstyti. 

I. Ričkuvienė siūlė dar kartą pasitikrinti kvorumą. Informavo apie posėdžio eigą 

Pirmiausia pasitikslinamas kvorumas, jei 13 Tarybos narių liko, kvorumas yra. 

R. Vaitiekus prašė Tarybos narių, kurie nusišalino, ištraukti balsavimo korteles. 

Ištraukus korteles paaiškėjo, kad nėra kvorumo (dalyvavo 11 Tarybos narių). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti, kad būtų nepriimtas nusišalinimas ir klausimą 

svarstyti iš esmės. 

NUTARTA. Pasiūlymas priimtas vienbalsiai . 

BALSAVO: UŽ – 11, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 0. 

Pasisakė R. Vaitiekus. 

Pasisakė J. Gudauskas. 

Pasisakė J. Šedbaras. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-13), pridedamas. 

 

44. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės pareigybių sąrašo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Pridedama psichoterapeuto pareigybė. 

I. Ričkuvienė teikė pastabą, kad sprendimo projekto priedo lentelės grafa be pavadinimo 

būtų ištrinta. 
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu ir 

vyriausybės atstovės pastaba. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-13), pridedamas. 

 

45. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės įstatų patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Preambulėje rašyti „Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymu“. 56.7. punkte išbraukti 

žodžius „iš privalomojo sveikatos draudimo lėšų“. 60. punkte ištrinti kablelį po žodžio 

„sprendimu“. Pridedamas naujas XVI skyrius „XVI. ĮSTAIGOS DALININKAI (SAVININKAS), 

NAUJŲ DALININKŲ PRIĖMIMAS, DALININKŲ TEISIŲ PERLEIDIMO KITIEMS 

ASMENIMS TVARKA, DALININKO ĮNAŠŲ PERDAVIMO TVARKA“ po XV skyriaus, o 

buvęs XVI skyrius pakeičiamas XVII skyriumi, kuris prasideda 92 punktu. III skyrius pataisomas ir 

išdėstomas taip „62. Įstaigos teikiamų paslaugų valstybinę kontrolę atlieka įstatymuose nurodytos 

institucijos. Įstaigos administracija privalo pateikti Valstybės, savivaldybės kontrolės institucijoms 

jų reikalaujamus, su įstaigos veikla susijusius, dokumentus. 63. Įstaigos vadovas sudaro vidaus 

audito grupę, kuri kontroliuoja kokybės sistemos funkcionavimą pagal įstaigoje nustatytus 

prioritetus. Vidaus audito nuostatus, funkcijas, narių teises, pareigas ir jų atsakomybę tvirtina 

Ligoninės direktorius. 64. Įstaigos finansinei veiklai kontroliuoti dalininkų (savininko) sprendimu 

renkamas revizorius (revizijos komisija) arba renkama audito įmonė. Revizoriaus (revizijos 

komisijos) rinkimo tvarką ir jo darbo reglamentą nustato steigėjas. Įstaigos auditas atliekamas, kai 

steigėjas (visuotinis dalininkų susirinkimas) priima sprendimą atlikti auditą. Auditas atliekamas 

teisės aktų, reglamentuojančių auditą, nustatytais atvejais ir tvarka. Įstaigos finansų kontrolės 

taisyklių rengimą organizuoja bei jas tvirtina įstaigos direktorius. Įstaigos direktorius atsakingas ir 

už paskesniosios finansų kontrolės vykdymą (įgalioja kitą asmenį vykdyti paskesniąją finansų 

kontrolę)“. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-13), pridedamas. 

 

46. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro įstatų 

patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Preambulėje rašyti „Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymu“. 50.7 punkte išbraukti 

žodžius „iš privalomojo sveikatos draudimo lėšų“. 54 punkte ištrinti kablelį po žodžio „steigėjui“. 

Pridedamas naujas XVI skyrius po XV skyriaus, o buvęs XVI skyrius pakeičiamas XVII skyriumi ir 

pradedamas 86 punktu. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-13), pridedamas. 

 

47. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 

įstatų patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Preambulėje rašyti „Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymu“. 9.16 punktą „priimti 

sprendimus pertvarkyti įstaigą“ išbraukti. 50.7 punktą išbraukti, o 50.8 punkte išbraukti žodžius „iš 

privalomojo sveikatos draudimo lėšų“ ir jis taps 50.7 punktu. Pridedamas naujas XVI skyrius po 

XV skyriaus, o buvęs XVI skyrius pakeičiamas XVII skyriumi. 

I. Ričkuvienė sakė, kad iki sprendimų pasirašymo įstatai turi būti suderinti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-13), pridedamas. 

 

48. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos įstatų patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Pakeitimai tokie kaip ir ankstesniame sprendimo projekte tik 29.6 punktą išdėstyti taip „stebėtojų 
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tarybos posėdžio sušaukimo iniciatyvos teisę turi kiekvienas stebėtojų tarybos narys bei vyriausiasis 

gydytojas“. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-13), pridedamas. 

 

49. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos įstatų patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Pakeitimai tokie kaip ir ankstesniame sprendimo projekte. 

H. Girčys klausė, kaip skatinami vadovai gerai dirbti. 

D. Briedienė atsakė, kad metų pabaigoje skiriamas priedas. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-13), pridedamas. 

 

50. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Pajūrio ambulatorijos įstatų patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Pakeitimai tokie kaip ir ankstesniame sprendimo projekte tik 23.27 punktą išbraukti, o 23.28 punktą 

pakeisti 23.27 punktu. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-13), pridedamas. 

 

51. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. vasario 18 d. sprendimo 

Nr. T1-52 „Dėl Šilalės rajono viešųjų asmens sveikatos priežiūros įstaigų vadovų pareiginių 

nuostatų“ pripažinimas netekusiu galios. 

Gintautas Macevičius nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Genovaitė Damulienės nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Po nusišalinimo paaiškėjo, kad nėra kvorumo (dalyvavo 11 Tarybos narių). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti, kad būtų nepriimtas nusišalinimas Gintauto 

Macevičiaus, Genovaitės Damulienės (rankos pakėlimu). 

NUTARTA. Pasiūlymas priimtas vienbalsiai . 

BALSAVO: UŽ – 11, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 0. 

I. Ričkuvienė prašė patikslinti nuo kokių klausimų buvo nusišalinę Tarybos nariai. 

Posėdžio pirmininkas patikslino, kad buvo nusišalinus G. Damulienė nuo 43, 44, 45 

klausimų svarstymo, B. Žirlienė buvo pateikusi nusišalinimą, bet jos nėra, G. Macevičius buvo 

nusišalinęs nuo 43, 44, 45, 46 klausimų svarstymų. Taip pat G. Damulienė ir G. Macevičius pateikė 

nusišalinimus nuo 51 klausimo. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-13), pridedamas. 

 

52. SVARSTYTA. Informacija apie Savivaldybės tarybos paprastajai kompetencijai 

priskirtųjų ir Administracijos direktoriui pavestų vykdyti funkcijų vykdymą. 

Pranešėjas Valdemaras Jasevičius pristatė informaciją apie Savivaldybės tarybos 

paprastajai kompetencijai priskirtųjų ir Administracijos direktoriui pavestų vykdyti funkcijų 

vykdymą (pridedama). 

 

53. SVARSTYTA. Informacija apie Savivaldybės tarybos paprastajai kompetencijai 

priskirtųjų ir Administracijos direktoriaus pavaduotojui pavestų vykdyti funkcijų vykdymą. 

Pranešėja Vera Macienė pristatė informaciją apie Savivaldybės tarybos paprastajai 

kompetencijai priskirtųjų ir Administracijos direktoriaus pavaduotojui pavestų vykdyti funkcijų 

vykdymą (pridedama). 

H. Girčys domėjosi, ar Šilalės rajono viešosios bibliotekos direktorė dirba antraeilėse 

pareigose. 
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V. Macienė atsakė, kad nedirba. 

 

54. SVARSTYTA. Tauragės apskrities vyriausiojo policijos komisariato Šilalės rajono 

policijos komisariato informacija. 

Pranešėjas Rolandas Kudijanovas pristatė Tauragės apskrities vyriausiojo policijos 

komisariato Šilalės rajono policijos komisariato informaciją (pridedama). 

Klausimus pateikė: J. Šedbaras, G. Macevičius, H. Girčys, J. Gudauskas, L. Kalnikaitė. 

 

55. SVARSTYTA. Tauragės apskrities priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Šilalės 

priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos informacija. 

Pranešėjas Gintautas Ačas pristatė Tauragės apskrities priešgaisrinės gelbėjimo valdybos 

Šilalės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos informaciją (pridedama). 

Klausimus pateikė J. Šedbaras apie žolės deginimą. 

Pranešėjas R. Čelna pristatė Saugios savivaldybės koncepciją (pridedama). 

 

56. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės priešgaisrinės tarnybos informacija. 

Pranešėjas Evaldas Lazdauskas pristatė Šilalės rajono savivaldybės priešgaisrinės tarnybos 

informaciją (pridedama). 

H. Girčys klausė, kiek pamainoje dirba žmonių. 

E. Lazdauskas atsakė, kad pilną pamainą sudaro 2 žmonės, o kai 1 žmogui susidaro 

viršvalandžiai, lieka budėti 1 žmogus. 

Pasisakė J. Gudauskas. 

 

 

  

Posėdžio pirmininkas     Jonas Gudauskas 

 

 

Posėdžio sekretorė                       Raimonda Kniulytė 


